
1 
 

  ORG.0012.1.1.2021 

Protokół nr 21/21 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 29 stycznia 2021 r. w trybie korespondencyjnym  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia.  

2. Analiza kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Buczkowice w roku 2020. Udzielanie przez pracowników Urzędu Gminy - drogą 

mailową lub telefoniczną - odpowiedzi na ewentualne dodatkowe zapytania 

radnych dotyczące przedmiotowej tematyki (pomiędzy godz. 9.00 a 10.00). 

3. Sformułowanie wniosków z posiedzenia przez Przewodniczącego Komisji 

i przeniesienie ich na kartę do głosowania. Przekazanie radnym karty drogą 

mailową (pomiędzy godz. 10.00 a 10.30). 

4. Oddanie przez radnych głosu na karcie do głosowania. 

5. Sprawy bieżące, wolne wnioski (pomiędzy godz. 10.30 a 11.00). 

6. Odebranie od radnych kart do głosowania (pomiędzy godz. 11.00 a 12.30). 

Analiza zebranych kart przez Przewodniczącego Komisji - stwierdzenie na ich 

podstawie prawomocności posiedzenia oraz wyników głosowania. Przekazanie 

radnym drogą mailową powyższych ustaleń. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9.00. 

Ad 2. Analiza kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Buczkowice w roku 2020. Udzielanie przez pracowników Urzędu Gminy - drogą 

mailową lub telefoniczną - odpowiedzi na ewentualne dodatkowe zapytania radnych 

dotyczące przedmiotowej tematyki (pomiędzy godz. 9.00 a 10.00). 

Zestawienie kosztów ponoszonych przez gminę Buczkowice przekazano radnym wraz 

z zawiadomieniem 22 stycznia br. Stanowi ono załącznik do protokołu. 

Radni przekazali zapytania dotyczące tematyki posiedzenia. Treść pytań i odpowiedzi 

przedstawia się następująco: 

Radna Jadwiga Górna: 

Jaka część zaległości w opłatach za odpady dotyczy właścicieli domków letniskowych? 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Jest to kwota ok. 10 tys. zł, czyli ok. 6% wszystkich zaległości w tym zakresie. 

Radny Roman Wrona: 
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Czy gmina nie może sprzedać papieru odebranego od mieszkańców w punkcie skupu 

makulatury? 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Makulatura przekazywana do sprzedaży musi być odpowiednio przygotowana – nie można jej 

dostarczyć do punktu skupu w formie odebranej od mieszkańców. Koszty jej przygotowania 

(musielibyśmy zorganizować odpowiednie miejsce i zatrudnić pracownika, który by się 

zajmował sortowaniem) i jej transportu przewyższyłyby ewentualne zyski ze sprzedaży. 

W przetargu na odbiór odpadów jest określona instalacja komunalna, do której mają trafić 

odpady. 

Radny Roman Wrona: 

Dlaczego makulatura i plastik odbierana jest przez jeden samochód? Frakcje są tam 

mieszane i ściskane – mieszkańcy nie rozumieją po co mają oddawać te frakcje w osobnych 

workach. 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Obowiązek segregacji odpadów u źródła na przyjęte przez nas frakcje wynika 

z rozporządzenia Ministra Środowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpadów (t.j. Dz.U. z 2019 r. poz. 2028), 

nie możemy więc mieszkańców zwolnić z obowiązku takiej segregacji. 

Wszystkie odpady wysegregowane przez mieszkańców wymagają dodatkowego rozsortowania 

na „podfrakcje”, w związku z czym po przywiezieniu do ZGO trafiają na linię do sortowania. 

Radny Roman Wrona: 

Czy istnieje możliwość wprowadzenia innego worka na „metal” (wyrzucany razem 

z tworzywami sztucznymi często niszczy worek). 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Wystawianie metalu w osobnym worku generowałoby koszty i komplikowało segregację 

z punktu widzenia mieszkańca. Nic nie stoi na przeszkodzie by mieszkańcy segregowali metal 

w osobnym worku przeznaczonym na tworzywa sztuczne i metal. 

Metal w rozumieniu tej segregacji to puszki i inne drobne przedmioty. 

Radny Jerzy Więcek: 

Czy wypełnianie przez mieszkańców obowiązku segregacji jest w jakiś sposób kontrolowane? 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Z ustawy wynika, że firma wywozowa ma obowiązek powiadomić gminę o niewypełnianiu 

obowiązku segregacji przez właściciela nieruchomości – na tej podstawie wystawiamy 

decyzję o podwyższonej opłacie. Ponadto pracownicy Urzędu Gminy będąc w terenie 

zwracają uwagę na rodzaj wystawianych odpadów – gdy stwierdzą, że mieszkaniec nie 
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wywiązuje się z obowiązku segregacji wszczynają postępowanie – w skali roku wydaje się 

kilka takich decyzji. 

Radny Jerzy Więcek: 

Jakie są główne kryteria przetargu na firmę odbierającą od mieszkańców odpady? 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Lokalizację i wymagania, jakie musi spełniać podmiot odbierający odpady z terenu gminy 

określa rozporządzenie Ministra Środowiska z 11 stycznia 2013 r. w sprawie szczegółowych 

wymagań w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości (Dz.U. 

z 2013 r. poz. 122). Między innymi musi posiadać on odpowiednio wyposażoną bazę 

magazynowo-transportową usytuowaną w gminie z której terenu odbiera odpady lub do 60 

km od granicy tej gminy i urządzenia monitorujące w samochodach spełniających normę 

emisji spalin (Euro V). 

Ogłoszenie gminy Buczkowice o przetargu na odbiór odpadów jest w trakcie opracowywania, 

ukaże się początkiem lutego na stronie internetowej gminy (https://samorzad.gov.pl) 

w zakładce „zamówienie publiczne”. 

Ofertę spośród spełniających wszystkie warunki wybiera się stosując kryterium cenowe. 

Radny Jerzy Więcek: 

Czy istnieje system weryfikacji ilości odpadów z terenu gminy oddawanych w ZGO? 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Raz w miesiącu firma przekazuje nam dane dotyczące ilości (pomiar wagowy) zebranych 

z terenu gminy odpadów. Niezależnie zestawienie dotyczące wagi przyjętych odpadów 

otrzymujemy z ZGO. Liczby te muszą się zgadzać.  

Radny Jerzy Więcek: 

Jakie firmy odbierają odpady w sąsiednich gminach? 

Odpowiedź Urzędu Gminy: 

Gmina Łodygowice: Eco Team Service Sp. z o.o.  

Gmina Wilkowice: Ekoład Sp. z o.o. 

Gmina Lipowa: przedsiębiorstwo Sanit Trans  

Miasto Szczyrk: Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. 

Miasto Bielsko-Biała: SUEZ Bielsko-Biała S.A. 

Treść powyższych pytań i odpowiedzi przekazano radnym mailowo 27 i 28 stycznia br. (maile 

w załączeniu). 

Radny Matlak poprosił, aby zamieścić w Gazecie Gminnej informacje o kosztach, jakie gmina 

ponosi w związku z odbieraniem od mieszkańców odpadów i ich oddawaniem w ZGO. 

https://samorzad.gov.pl/
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Ad 3. Sformułowanie wniosków z posiedzenia przez Przewodniczącego Komisji 

i przeniesienie ich na kartę do głosowania. Przekazanie radnym karty drogą mailową 

(pomiędzy godz. 10.00 a 10.30). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował następujące podsumowanie posiedzenia: 

Komisja Rewizyjna przyjmuje do wiadomości przedstawione przez Wójta dane dotyczące 

kosztów gospodarowania odpadami na terenie gminy Buczkowice oraz odpowiedzi udzielone 

na przekazane przez członków Komisji pytania. 

Wnioski Komisji z posiedzenia: 

 Cyklicznie informować mieszkańców gminy poprzez Gazetę Gminną o rzeczywistych 

kosztach ponoszonych przez gminę w związku z odbiorem i przekazywaniem do ZGO 

odpadów komunalnych z terenu gminy (w tym likwidacji dzikich wysypisk). 

 Rozpatrzyć zgłoszony wcześniej wniosek o monitorowanie gminy celem likwidacji 

dzikich wysypisk odpadów. 

 Rozważyć celowość powoływania do składu komisji rozpatrującej przetarg na odbiór 

odpadów komunalnych przedstawiciela Rady Gminy. 

Propozycje te zostały przeniesione na kartę do głosowania i przekazane wszystkim członkom 

Komisji celem wniesienia propozycji poprawek bądź dodatkowych wniosków. Radni nie 

wnieśli uwag do karty, o czym poinformowano wszystkich członków Komisji smsem. 

Ad 4. Oddanie przez radnych głosu na karcie do głosowania. 

Radni oddali głosy na kartach do głosowania. 

Ad 5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Radny Więcek przekazał, że mieszkańcy Kalnej proszą by ujmować Kalną 

w harmonogramie odpadów w odrębnym wierszu (niezależnie od Godziszki – tak jak w roku 

2020). 

Ad 6. Odebranie od radnych kart do głosowania (pomiędzy godz. 11.00 a 12.30). Analiza 

zebranych kart przez Przewodniczącego Komisji - stwierdzenie na ich podstawie 

prawomocności posiedzenia oraz wyników głosowania. Przekazanie radnym drogą 

mailową powyższych ustaleń. 

Na podstawie odebranych od radnych kart do głosowania (zał. do protokołu) ustalono, że: 

 w posiedzeniu brało udział 6 radnych (lista obecności zał. do protokołu), 

 Komisja Rewizyjna podsumowała posiedzenie w sposób zaproponowany przez 

Przewodniczącego, przy czym w odniesieniu do poszczególnych pozycji na karcie do 

głosowania oddano głosy w następujący sposób: 

Komisja Rewizyjna przyjmuje do wiadomości przedstawione przez Wójta dane dotyczące 

kosztów gospodarowania odpadami na terenie gminy Buczkowice oraz odpowiedzi 

udzielone na przekazane przez członków Komisji pytania – głosowało 6 radnych, w tym 

6 „za”. 

 

Wnioski Komisji z posiedzenia: 
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 Cyklicznie informować mieszkańców gminy poprzez Gazetę Gminną o rzeczywistych 

kosztach ponoszonych przez gminę w związku z odbiorem i przekazywaniem do ZGO 

odpadów komunalnych z terenu gminy (w tym likwidacji dzikich wysypisk) – 

głosowało 6 radnych, w tym 6 „za”. 

 Rozpatrzyć zgłoszony wcześniej wniosek o monitorowanie gminy celem likwidacji 

dzikich wysypisk odpadów – głosowało 6 radnych, w tym 6 „za”. 

 Rozważyć celowość powoływania do składu komisji rozpatrującej przetarg na odbiór 

odpadów komunalnych przedstawiciela Rady Gminy – głosowało 6 radnych, w tym 

5 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 13.50. 

Ustalenia z posiedzenia przekazano radnym drogą mailową (mail w załączeniu). 

Protokół podpisano w dniu 19 lutego 2021 r. w budynku Urzędu Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: inspektor, Ewa Matera  



 

Dane dotyczące gospodarowania odpadami na terenie gminy Buczkowice w roku 2020 

Ilość osób na 31.12.2020 r.: 

- zameldowanych – 11018, 

- objętych systemem gospodarowania odpadami (z deklaracji) - 10098. 

 

 

 

 

 

 

Kwota zaległości  
na dzień 31.12.2020 r. 

Kwota odsetek od zaległości  
na dzień 31.12.2020 r. 

163 942,34 zł 21 498,21 zł 

 

Zestawienie kosztów 

 

Ilość odpadów 

 2018 r. 2019 r. 2020 r. 

Ilość Mg 3 156,78 3 293,768 3 479,656 

 

 

Izabela Brudny, kontroler techniczny ds. gospodarki odpadami 

Ilość upomnień wystawionych 
w 2020 r. 

Ilość tytułów wystawionych 
w 2020 r. 

1535 483 

Rodzaj kosztów zł  2018 r. 2019 r. 2020 r. 

koszty odzysku 
i unieszkodliwiania 
odp. komun. ZGO 

678 379,13 777 661,80 1 041 518,8 

koszty odbioru, 
transportu, zbierania, 
PSZOK SanitTrans 

695 952,00 837702,00 1 036 152,0 

Razem 1 374 331,13 1 615 363,80 2 077 670, 80 



1

Ewa Matera

Od: Ewa Matera <org-ematera@buczkowice.pl>
Wysłano: środa, 27 stycznia 2021 10:16
Do: Jadwiga Górna; Janusz Matlak; Jerzy Więcek; Józef Pawlik; Roman Wrona; Wiesław 

Kopacz
Temat: odpowiedź na pytanie - Komisja Rewizyjna

Dzień dobry. Radna Jadwiga Górna zapytała jaka część zaległości w opłatach za odpady dotyczy właścicieli domków 
letniskowych. 
 
Odpowiedź: 
Jest to kwota ok. 10 tys. zł, czyli ok. 6% wszystkich zaległości w tym zakresie. 
 
--- 
Pozdrawiam 
 
Ewa Matera 
Urząd Gminy Buczkowice 
ul. Lipowska 730 
43-374 Buczkowice 
 
☎ +48 33 499 00 66 wew. 28 
 
--- 
Spełniając obowiązek informacyjny wobec osób fizycznych, wynikający z ochrony danych osobowych zgodnie z 
rozporządzeniem RODO informujemy, że Państwa adres e-mailowy przetwarzany jest w naszym Urzędzie w bazie 
poczty elektronicznej pod ww. adresem i mogą Państwo go przeglądać, uzupełniać, zmieniać lub żądać usunięcia. 
 



1

Ewa Matera

Od: Ewa Matera <org-ematera@buczkowice.pl>
Wysłano: czwartek, 28 stycznia 2021 14:57
Do: Jadwiga Górna; Janusz Matlak; Jerzy Więcek; Józef Pawlik; Roman Wrona; Wiesław 

Kopacz
Temat: odpowiedzi na pytania - Komisja Rewizyjna

W dniu 28 stycznia Radny Roman Wrona i Radny Więcek przekazali po trzy pytania dotyczące tematyki 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Poniżej wklejam pytania i odpowiedzi Urzędu Gminy. 
 
Radny Roman Wrona: 
 
Czy gmina nie może sprzedać papieru odebranego od mieszkańców w punkcie skupu makulatury? 
 
Makulatura przekazywana do sprzedaży musi być odpowiednio przygotowana – nie można jej dostarczyć 
do punktu skupu w formie odebranej od mieszkańców. Koszty jej przygotowania (musielibyśmy 
zorganizować odpowiednie miejsce i zatrudnić pracownika, który by się zajmował sortowaniem) i jej 
transportu przewyższyłyby ewentualne zyski ze sprzedaży. 
W przetargu na odbiór odpadów jest określona instalacja komunalna, do której mają trafić odpady. 
 
Dlaczego makulatura i plastik odbierana jest przez jeden samochód? Frakcje są tam mieszane i ściskane – 
mieszkańcy nie rozumieją po co mają oddawać te frakcje w osobnych workach. 
 
Obowiązek segregacji odpadów u źródła na przyjęte przez nas frakcje wynika z rozporządzenia Ministra 
Środowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowego sposobu selektywnego zbierania 
wybranych frakcji odpadów (t.j. Dz.U. z 2019 r. poz. 2028), nie możemy więc mieszkańców zwolnić z 
obowiązku takiej segregacji. 
Wszystkie odpady wysegregowane przez mieszkańców wymagają dodatkowego rozsortowania na 
„podfrakcje”, w związku z czym po przywiezieniu do ZGO trafiają na linię do sortowania. 
 
Czy istnieje możliwość wprowadzenia innego worka na „metal” (wyrzucany razem z tworzywami 
sztucznymi często niszczy worek). 
 
Wystawianie metalu w osobnym worku generowałoby koszty i komplikowało segregację z punktu widzenia 
mieszkańca. Nic nie stoi na przeszkodzie by mieszkańcy segregowali metal w osobnym worku 
przeznaczonym na tworzywa sztuczne i metal. 
Metal w rozumieniu tej segregacji to puszki i inne drobne przedmioty. 
 
Radny Jerzy Więcek: 
 
Czy wypełnianie przez mieszkańców obowiązku segregacji jest w jakiś sposób kontrolowane? 
 
Z ustawy wynika, że firma wywozowa ma obowiązek powiadomić gminę o niewypełnianiu obowiązku 
segregacji przez właściciela nieruchomości – na tej podstawie wystawiamy decyzję o podwyższonej 
opłacie. Ponadto pracownicy Urzędu Gminy będąc w terenie zwracają uwagę na rodzaj wystawianych 
odpadów – gdy stwierdzą, że mieszkaniec nie wywiązuje się z obowiązku segregacji wszczynają 
postępowanie – w skali roku wydaje się kilka takich decyzji. 
 
Jakie są główne kryteria przetargu na firmę odbierającą od mieszkańców odpady? 
 
Lokalizację i wymagania, jakie musi spełniać podmiot odbierający odpady z terenu gminy określa 
rozporządzenie Ministra Środowiska z 11 stycznia 2013 r. w sprawie szczegółowych wymagań w zakresie 
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odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości (Dz.U. z 2013 r. poz. 122). Między innymi 
musi posiadać on odpowiednio wyposażoną bazę magazynowo-transportową usytuowaną w gminie z której 
terenu odbiera odpady lub do 60 km od granicy tej gminy i urządzenia monitorujące w samochodach 
spełniających normę emisji spalin (Euro V). 
Ogłoszenie gminy Buczkowice o przetargu na odbiór odpadów jest w trakcie opracowywania, ukaże się 
początkiem lutego na stronie internetowej gminy (https://samorzad.gov.pl) w zakładce „zamówienie 
publiczne”. 
Ofertę, spośród spełniających wszystkie warunki, wybiera się stosując kryterium cenowe. 
 
Czy istnieje system weryfikacji ilości odpadów z terenu gminy oddawanych w ZGO? 
 
Raz w miesiącu firma przekazuje nam dane dotyczące ilości (pomiar wagowy) zebranych z terenu gminy 
odpadów. Niezależnie zestawienie dotyczące wagi przyjętych odpadów otrzymujemy z ZGO. Liczby te 
muszą się zgadzać.  
 
 
--- 
Pozdrawiam 
 
Ewa Matera 
Urząd Gminy Buczkowice 
ul. Lipowska 730 
43-374 Buczkowice 
 
☎ +48 33 499 00 66 wew. 28 
 
--- 
Spełniając obowiązek informacyjny wobec osób fizycznych, wynikający z ochrony danych osobowych zgodnie z 
rozporządzeniem RODO informujemy, że Państwa adres e-mailowy przetwarzany jest w naszym Urzędzie w bazie 
poczty elektronicznej pod ww. adresem i mogą Państwo go przeglądać, uzupełniać, zmieniać lub żądać usunięcia. 
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Ewa Matera

Od: Ewa Matera <org-ematera@buczkowice.pl>
Wysłano: czwartek, 28 stycznia 2021 15:30
Do: Jadwiga Górna; Janusz Matlak; Jerzy Więcek; Józef Pawlik; Roman Wrona; Wiesław 

Kopacz
Temat: odpowiedzi na pytanie 

W odpowiedzi na pytanie Radnego Jerzego Więcka uprzejmie informuję, że okoliczne gminy w zakresie odbioru 
odpadów obsługują następujące podmioty: 
 

 gmina Łodygowice: Eco Team Service Sp. z o.o.,  
 gmina Wilkowice: Ekoład Sp. z o.o., 
 gmina Lipowa: przedsiębiorstwo Sanit Trans, 
 miasto Szczyrk: Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o., 
 miasto Bielsko-Biała: SUEZ Bielsko-Biała S.A. 

 
--- 
Pozdrawiam 
 
Ewa Matera 
Urząd Gminy Buczkowice 
ul. Lipowska 730 
43-374 Buczkowice 
 
☎ +48 33 499 00 66 wew. 28 
 
--- 
Spełniając obowiązek informacyjny wobec osób fizycznych, wynikający z ochrony danych osobowych zgodnie z 
rozporządzeniem RODO informujemy, że Państwa adres e-mailowy przetwarzany jest w naszym Urzędzie w bazie 
poczty elektronicznej pod ww. adresem i mogą Państwo go przeglądać, uzupełniać, zmieniać lub żądać usunięcia. 
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Ewa Matera

Od: Ewa Matera <org-ematera@buczkowice.pl>
Wysłano: piątek, 29 stycznia 2021 13:51
Do: Jadwiga Górna; Janusz Matlak; Jerzy Więcek; Józef Pawlik; Roman Wrona; Wiesław 

Kopacz
Temat: wnioski i ustalenia z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 29 stycznia 2021 r.

W posiedzeniu brało udział 6 członków Komisji.  
W trakcie posiedzenia Komisja Rewizyjna: 
1) przyjęła do wiadomości przedstawione przez Wójta dane dotyczące kosztów gospodarowania odpadami 

na terenie gminy Buczkowice oraz odpowiedzi udzielone na przekazane przez członków Komisji 
pytania – głosowało 6 radnych, w tym 6 „za”, 

2) sformułowała następujące wnioski z posiedzenia: 
 cyklicznie informować mieszkańców gminy poprzez Gazetę Gminną o rzeczywistych kosztach 

ponoszonych przez gminę w związku z odbiorem i przekazywaniem do ZGO odpadów 
komunalnych z terenu gminy (w tym likwidacji dzikich wysypisk) – głosowało 6 radnych, w tym 6 
„za”, 

 rozpatrzyć zgłoszony wcześniej wniosek o monitorowanie gminy celem likwidacji dzikich wysypisk 
odpadów – głosowało 6 radnych, w tym 6 „za”, 

 rozważyć celowość powoływania do składu komisji rozpatrującej przetarg na odbiór odpadów 
komunalnych przedstawiciela Rady Gminy – głosowało 6 radnych, w tym 5 „za”, 1 wstrzymał się od 
głosu. 

 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 13.50 
 
--- 
Pozdrawiam 
 
Ewa Matera 
Urząd Gminy Buczkowice 
ul. Lipowska 730 
43-374 Buczkowice 
 
☎ +48 33 499 00 66 wew. 28 
 
--- 
Spełniając obowiązek informacyjny wobec osób fizycznych, wynikający z ochrony danych osobowych zgodnie z 
rozporządzeniem RODO informujemy, że Państwa adres e-mailowy przetwarzany jest w naszym Urzędzie w bazie 
poczty elektronicznej pod ww. adresem i mogą Państwo go przeglądać, uzupełniać, zmieniać lub żądać usunięcia. 
 



Lista obecności radnych 

na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

 które odbyło się dnia 29 stycznia 2021 roku  

w trybie korespondencyjnym 

 

       

Lp. IMIĘ I 

NAZWISKO 

FUNKCJA Potwierdzenie obecności* 

1. Jadwiga Górna Członek Komisji obecny 

2. Wiesław Kopacz Członek Komisji obecny 

3. Janusz Matlak 
Wiceprzewodniczący 

Komisji 
obecny 

4. Józef Pawlik Członek Komisji obecny 

5. Jerzy Więcek Przewodniczący Komisji obecny 

6. Roman Wrona Członek Komisji obecny 

 

 

*Obecność stwierdzono na podstawie oddanych wypełnionych kart do głosowania. 

 


